
 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har den 13. september 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1111 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL). 

 

Spørgsmål nr. 1111:  

”Ministeren bedes oplyse, hvad formålet er med den løbende registrering af MRSA-

tilfælde i Danmark, herunder specifikt vedrørende MRSA af typen CC398 i landbru-

get.” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for min besvarelse anmodet Statens Serum Institut om en udtalelse. 

Jeg besvarer spørgsmålet endeligt, når udtalelsen foreligger. Forventeligt ultimo ok-

tober 2016. 
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